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PROTOKÓŁ Nr  116/2018 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 14 marca 2018 roku, godz.13.30 
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu 
 
oraz 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o zgłaszanie uwag do 
porządku obrad. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił o  wprowadzenie do porządku obrad w 
sprawach różnych punktu - Informacja nt. wniosku o dofinansowanie modernizacji Bloku 
Operacyjnego i Działu Chirurgicznego w SPZZOZ – Szpital w Iłży.  
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono. Rozszerzony porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie 

zwiększenia wydatków o 20.000 złotych w rozdziale 75410 z przeznaczeniem dla 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu na dofinansowanie zakupu 
lekkiego samochodu ratownictwa technicznego z wyposażeniem specjalistycznym oraz 
zbiornikiem wodnym i autopompą.  

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie 

zwiększenia wydatków o 62.000 złotych w rozdziale 75404 z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zakupu 2 samochodów służbowych dla Komendy Miejskiej Policji w 
Radomiu. 

 



2 

 

6. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie 
wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2017 i 2018  rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 66.050 złotych między zadaniami w  
rozdziale 60014. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 60016 o 339.325 złotych na udzielenie 
pomocy finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania własnego pn. „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Lesiów”. 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania pn.: 
„Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Lesiów”. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków 

o 270.000 złotych w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy na 
budowę boiska szkolnego wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem.  

 
11. Sprawy różne.  

- postanowienie Starosty Radomskiego Nr 536.2018 z dnia 12 marca 2018 r. w sprawie 
sprostowania omyłki zawartej w decyzji Starosty Radomskiego Nr 156.2018 z dnia 
25 stycznia 2018 r. w sprawie rozbudowy drogi powiatowej relacji Taczówek – Taczów 
– Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie gminy Zakrzew.  
 
- decyzja Starosty Radomskiego Nr 476/2018 z dnia 5 marca 2018 r. w sprawie 
zezwolenia na rozbudowę drogi powiatowej Nr 3503W Młódnice – Jarosławice – 
Cerekiew – Radom wraz z budową ciągu pieszo – rowerowego na terenie gminy 
Zakrzew.  
- obwieszczenie Starosty Radomskiego znak:BA.6740.1415.2017 z dnia 6 marca 2018 r. 
informujące o wydaniu decyzji Starosty Radomskiego Nr 476/2018 z dnia 5 marca 2018 
r. zezwalającej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3503 relacji Młódnice – Jarosławice 
– Cerekiew – Radom wraz z budową ciągu pieszo – rowerowego na terenie gminy 
Zakrzew.  
 
- Informacja nt. wniosku o dofinansowanie modernizacji Bloku Operacyjnego i Działu 
Chirurgicznego w SPZZOZ – Szpital w Iłży.  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. W roku 
2017 zostały wprowadzone do w/w Statutu zmiany uchwałami Rady Powiatu, w związku z 
czym zaistniała konieczność ogłoszenia jego tekstu jednolitego. Tekst jednolity zostanie 



3 

 

ogłoszony w formie obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej - Szpital w Iłży i skierował go pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. W roku 2017 
została wprowadzona do w/w Statutu zmiana uchwałą Rady Powiatu, w związku z czym 
zaistniała konieczność ogłoszenia jego tekstu jednolitego. Tekst jednolity zostanie ogłoszony 
w formie obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej - Szpital w Iłży i skierował go pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad –  Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 
Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie zwiększenia wydatków o 20.000 złotych w 
rozdziale 75410 z przeznaczeniem dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w 
Radomiu na dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu ratownictwa technicznego z 
wyposażeniem specjalistycznym oraz zbiornikiem wodnym i autopompą. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w rozdziale 75410 – Komendy Wojewódzkie 
Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 20.000 złotych  z przeznaczeniem dla Komendy 
Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu na dofinansowanie zakupu lekkiego 
samochodu ratownictwa technicznego z wyposażeniem specjalistycznym oraz zbiornikiem 
wodnym i autopompą. Użytkowany obecnie w Jednostce Ratowniczo Gaśniczej Nr 4 w 
Pionkach pojazd Renault Mascott jest w jednostce od 2003 roku. Uległ on w znacznym 
stopniu wyeksploatowaniu, coraz częściej wymaga różnego rodzaju napraw, przez co dalsze 
jego użytkowanie staje się dla Państwowej Straży Pożarnej nieopłacalne. Nie jest gwarantem 
pełnej gotowości bojowej podczas wypadków i katastrof drogowych. Całkowity koszt zakupu 
wozu to 500.000 zł. Aby zakupić ten pojazd PSP podjęła działania w celu uzyskania na ten 
cel środków finansowych od samorządów gminnych, a także z innych źródeł zewnętrznych, 
jak np. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska zaproponowała, aby środki na ten cel, w przypadku 
pozytywnej decyzji Zarządu, pochodziły z otrzymanej subwencji oświatowej, która została 
nam zwiększona o 716.703 złote, o czym informowała na poprzednim posiedzeniu Zarządu. 
Mówiła również, że o tę kwotę zostanie zmniejszony deficyt budżetu powiatu, ale w tej 
sytuacji nie ma sensu zmniejszania deficytu, tylko można sfinansować z niej pomoc dla 
Komendy, jak również  
pozostałe potrzeby zawarte we wnioskach dzisiejszego posiedzenia.  
Poinformowała również, że w budżecie powiatu jest utworzona rezerwa oświatowa w 
wysokości 1 mln złotych. Podwyżki dla nauczycieli będą uruchomione od 1 kwietnia br., na 
które zgodnie z wyliczeniami Wydziału Edukacji będzie potrzeba 480.000 złotych. Z rezerwy 
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oświatowej można je uruchomić uchwałą Zarządu. Trzeba jeszcze mieć na uwadze, że nie 
mamy określonej wielkości, jaką musimy przeznaczyć na metody i naukę w szkołach 
specjalnych i w szkołach gdzie są osoby niepełnosprawne. Z tego co przekazał Wydział 
Edukacji brakuje około 1 mln złotych na ten cel. Zatem, jeżeli teraz rozdysponują tę 
subwencję oświatową, która została nam zwiększona, i która przewidywała podwyżki dla 
nauczycieli, które zostaną wprowadzane, to muszą mieć na uwadze, że pieniądze, które 
później będą musieli dołożyć do oświaty będą pochodzić z wolnych środków, po 
zatwierdzeniu sprawozdań.      
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą ze zwiększonej subwencji 
oświatowej.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 
Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie zwiększenia wydatków o 62.000 złotych w 
rozdziale 75404 z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 2 samochodów służbowych 
dla Komendy Miejskiej Policji w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia o 62.000 złotych wydatków w rozdziale 75404 z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 2 samochodów służbowych dla Komendy 
Miejskiej Policji w Radomiu; samochodu osobowego oznakowanego (segment C) dla potrzeb 
Wydziału Ruchu Drogowego KMP w Radomiu, gdzie szacunkowy koszt zakupu tego pojazdu 
to około 74.000 zł. oraz samochodu osobowego oznakowanego małolitrażowego (segment B) 
dla potrzeb Wydziału Prewencji KMP w Radomiu, gdzie szacunkowy koszt zakupu tego 
pojazdu to około 50.000 zł. Powyższe zakupy będą dokonane poprzez połączenie środków 
finansowych z Programu Modernizacji Policji oraz przy 50% współfinansowaniu przez 
powiat radomski. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą ze zwiększonej subwencji 
oświatowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 
Wydziału Zdrowia i Pomocy Społecznej w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do 
przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za 2017 i 2018  rok Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył wyboru przez Zarząd Powiatu biegłego rewidenta, który dokona badania 
sprawozdania finansowego za lata 207 i 2018 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpitala w Iłży oraz Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
Obowiązek taki mają jednostki, które spełniają co najmniej dwa z trzech wymienionych 
w ustawie o rachunkowości warunków. Szpital w Iłży spełnia dwa warunki tzn.:  
- średnioroczne zatrudnienie w 2016 roku wyniosło 201,34 etatów, 
- suma aktywów bilansu na koniec roku obrotowego 2016 stanowiła kwotę  12.109.407,17 zł, 

tj. równowartość 2.737.207,77 euro. 
 Szpital w Pionkach również spełnił dwa warunki tj.:  
- średnioroczne zatrudnienie w 2016 roku wyniosło 248 etatów, 
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- suma aktywów bilansu na koniec roku obrotowego 2016 stanowiła kwotę  14.012.612,73 
zł, tj. równowartość 3.167.407,94 euro  

W związku z powyższym sprawozdania finansowe Szpitali podlegają badaniu przez biegłych 
rewidentów. 

Zapytanie ofertowe dotyczące badania sprawozdań finansowych Szpitali zostało 
umieszczone na stronie BIP Powiatu Radomskiego.  
 
W odpowiedzi do Starostwa wpłynęły cztery oferty złożone przez firmy: 

• Biuro Audytorskie PROWIZJA Sp. z o.o., ul. Fatimska 41a, 31-831 Kraków, 
• Firma Audytorska INTERFIN Sp. z o.o., ul. Radzikowskiego 23/3, 31-315 Kraków, 
•  POL-TAX Sp. z o.o. ul. Bora Komorowskiego 56C lok. 91, 03-982 Warszawa, 
• KPW Audytor Sp. z o.o., ul. Tymienieckiego 25c/410, 90-350 Łódź. 

 
Po przeanalizowaniu złożonych ofert Zarząd Powiatu do badania sprawozdań 
finansowych SPZZOZ – Szpitala w Iłży oraz SPZZOZ w Pionkach wybrał firmę KPW 
Audytor Sp. z o.o., z Łodzi, która zaoferowała najniższą kwotę  – uchwała Nr 493/2018 
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu, 

- uchwała Nr 494/2018 w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu, 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 66.050 złotych między zadaniami w  rozdziale 60014. 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia kwoty 66.050 złotych z zadania „przebudowa drogi Iłża – 
Wólka Gonciarska” na zadanie „Ruda Wielka – Dąbrówka Warszawska – dokumentacja 
projektowa”. Po otwarciu ofert okazało się, że najtańsza oferta na zadanie pn. „3560W Ruda 
Wielka-Dąbrówka Warszawska - dokumentacja projektowa” wyniosła 166.050 złotych. W 
celu rozstrzygnięcia ogłoszonego przetargu i podpisania umowy z wykonawcą niezbędne jest 
zwiększenie wydatków na tym zadaniu o 66.050 zł. Powyższą kwotę proponuję przenieść z 
oszczędności powstałych po otwarciu ofert na zadaniu pn. „3548W Iłża-Wólka Gonciarska - 
przebudowa”. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków w 
rozdziale 60016 o 339.325 złotych na udzielenie pomocy finansowej Gminie Jastrzębia 
na realizację zadania własnego pn. „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Lesiów”. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 339.325 złotych na udzielenie pomocy 
finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania własnego pn. „Przebudowa drogi gminnej 
w miejscowości Lesiów”. 
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We wrześniu 2016 roku podpisana została umowa o partnerstwie z gminą Jastrzębia, której 
celem było udzielenie w 2017 roku pomocy finansowej na dofinansowanie zadania własnego 
gminy polegającego na przebudowie drogi gminnej w miejscowości Lesiów. Powyższe 
zadanie zgłoszone zostało przez gminę do dofinansowania w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich. Z uwagi na fakt, że gmina Jastrzębia nie otrzymała w/w dofinansowania 
realizacja inwestycji została przesunięta na 2018 rok.  
Zgodnie z zatwierdzoną listą wniosków zadanie to w bieżącym roku otrzymało 
dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 
Drogowej. Dlatego Gmina Jastrzębia wystąpiła z wnioskiem do powiatu o przekazanie 
pomocy. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą ze zwiększonej subwencji 
oświatowej w wysokości 274.730 złotych, kwota 1.926 złotych stanowi 5% dochodów, jakie 
wprowadzamy z realizacji zadania rządowego, a 62.669 złotych pochodzić będzie ze 
zmniejszenia rezerwy ogólnej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej w 
miejscowości Lesiów”. 
 
W celu przekazania środków w wysokości 339.325 złotych niezbędne jest podjęcie przez 
Radę Powiatu uchwały merytorycznej umożliwiającej podpisanie umowy pomiędzy 
Powiatem Radomskim, a Gminą Jastrzębia określającej szczegółowe warunki udzielenia 
pomocy finansowej oraz zasady jej rozliczenia. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania pn.: „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Lesiów” i skierował ją pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o 270.000 złotych w Młodzieżowym 
Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy na budowę boiska szkolnego wielofunkcyjnego wraz 
z ogrodzeniem. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia środków o kwotę 270.000 złotych w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa boiska szkolnego 
wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem przy Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w 
Wierzbicy”. 
Planowana inwestycja poprawi funkcjonalność i atrakcyjność placówki, usprawniając zajęcia 
wychowania fizycznego wychowankom na świeżym powietrzu.  
        W skład boiska wielofunkcyjnego o powierzchni poliuretanowej wchodzi boisko do gry 
w piłkę ręczną, boisko do koszykówki, boisko do piłki siatkowej. Będzie ogrodzenie 
panelowe o wysokości 4,10m. 
W marcu b.r. zostanie złożony wniosek o pomoc finansową z budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej 
MAZOWSZE 2018”. Dofinansowanie może wynieść maksymalnie do 75% kosztów 
kwalifikowanych  zadania i nie może przekroczyć 200.000 zł. Wnioskodawca ubiegający się 



7 

 

o pomoc finansową zobowiązany jest zabezpieczyć środki finansowe na pokrycie 100% 
wydatków związanych z realizacją zadania. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że w przypadku gdybyśmy nie 
otrzymali dofinansowania zadanie to nie będzie realizowane. Ale, aby można było złożyć 
dokumenty do konkursu, zadanie musi być wpisane do budżetu i muszą być zabezpieczone w 
100%  środki na ten cel.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą ze zwiększonej subwencji 
oświatowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał członków Zarządu z: 

• postanowieniem Starosty Radomskiego Nr 536.2018 z dnia 12 marca 2018 r. w 
sprawie sprostowania omyłki zawartej w decyzji Starosty Radomskiego Nr 156.2018 z 
dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie rozbudowy drogi powiatowej relacji Taczówek – 
Taczów – Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie gminy Zakrzew, 

• decyzją Starosty Radomskiego Nr 476/2018 z dnia 5 marca 2018 r. w sprawie 
zezwolenia na rozbudowę drogi powiatowej Nr 3503W Młódnice – Jarosławice – 
Cerekiew – Radom wraz z budową ciągu pieszo – rowerowego na terenie gminy 
Zakrzew, 

• obwieszczeniem Starosty Radomskiego znak:BA.6740.1415.2017 z dnia 6 marca 2018 
r. informujące o wydaniu decyzji Starosty Radomskiego Nr 476/2018 z dnia 5 marca 
2018 r. zezwalającej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3503 relacji Młódnice – 
Jarosławice – Cerekiew – Radom wraz z budową ciągu pieszo – rowerowego na 
terenie gminy Zakrzew.  

 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że Szpital w Iłży składał wniosek o 
dofinansowanie w ramach RIT-u. 19 lutego br. Szpital otrzymał pismo z Mazowieckiej 
Jednostki Wdrażania Programów Unijnych z informacją, że wniosek został odrzucony z 
przyczyn formalnych. W uzasadnieniu odrzucenia wniosku podano przede wszystkim, że w 
projekcie zaplanowano tylko wydatki dotyczące prac budowlano-montażowych, 
przebudowy/budowy infrastruktury technicznej oraz prac instalacyjnych i rozbiórkowych.  

Szpital nie złożył protestu od decyzji MJWPU, przyznając się do tego, że w niewłaściwy 
sposób złożył wniosek i nie miał podstaw, aby się odwołać.  
Informacja o odrzuceniu wniosku, jest bardzo złą informacją. Na ten konkurs czekaliśmy 
kilka lat. Zarząd będzie musiał się zastanowić co dalej. Zasugerował rozmowę z dyrektor 
Szpitala, jaki ona ma pomysł do zaproponowania.   
 
Członek Zarządu Henryk Słomka poinformował, że na Radzie Społecznej Szpitala 
dowiedział się, że Starostowie nie wiedzą o tej sytuacji a upłynęło już kilka dni od powzięcia 
tej wiadomości przez panią dyrektor. Dodał, że jest zaskoczony i zbulwersowany, że doszło 
do takiej sytuacji. Niedawno został powołany dyrektor, który odpowiedzialny jest za złożenie 
wniosku. Nie wie czy pani dyrektor korzystała z pomocy, czy ktoś w Starostwie oglądał ten 
wniosek, czy opracowali go specjaliści. Wniosek został przygotowany źle i jest taki finał. 
Będzie domagał się wyjaśnienia tej sprawy, zaproponowania wniosków co dalej i 
wyciągnięcia konsekwencji.  
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek opracowywała firma na 
zlecenie pani dyrektor Szpitala w Iłży. Wniosek był pisany do ostatniej chwili. Dyrektor 
została zatrudniona 5 sierpnia 2017 roku. Wniosek został złożony 12 stycznia 2018 r. Termin 
składania wniosków był ciągle przesuwany. Zatem nie uważa, aby było za mało czasu na jego 
opracowanie.   
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że przedłuża się sprawa z uruchomieniem 
podstawowej opieki zdrowotnej przy Szpitalu.  Dobrze byłoby zbadać tę sprawę i dowiedzieć 
się dlaczego ten termin jest ciągle przesuwany. Dodał, że na Radzie Społecznej mówi się o 
mało istotnych sprawach. Pani dyrektor sprowadza osoby, które je referują, a jeśli chodzi o te 
istotne sprawy to są spłycane.  Takie odnosi wrażenie. 
Poza tym powinna się bardziej zastanawiać nad składaniem wniosków do Zarządu o 
pieniądze na inwestycje. Wiele rzeczy proponuje bez wyraźnego przemyślenia, bez analizy.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że w budżecie są zabezpieczone środki 
na prace modernizacyjne związane z uruchomieniem podstawowej opieki zdrowotnej, ale 
takim warunkiem minimum byłoby chociażby ruszenie z tym peozetem, który powinien 
funkcjonować już od 4 miesięcy. Przynajmniej takie zapowiedzi były pani dyrektor.     
Dodał, że NFZ Mazowiecki odrzucił ofertę pani dyrektor na otwarcie podstawowej opieki 
zdrowotnej.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że te sprawy, o których mówili 
członkowie Zarządu wymagają wyjaśnień na forum Zarządu. To są dwa poważne tematy. 
Odrzucenie wniosku komplikuje nam wizję bezpiecznego funkcjonowania Szpitala, bo w 
pewnym momencie Sanepid będzie nas rozliczał z tego co robimy, żeby doprowadzić do 
spełnienia tych norm. A drugą rzeczą jest peozet, który był sztandarowym pomysłem.  
Poza tym nic nie stoi na przeszkodzie, żeby podstawowa opieka zdrowotna funkcjonowała nie 
w tym docelowym budynku, bo te 200.000 złotych jest na jego dostawanie. Wskazywali w 
Szpitalu miejsca gdzie może peozet funkcjonować. Jest pewnie problem z pozyskaniem 
lekarza, ale warto czasami zapłacić więcej żeby tego lekarza mieć, bo peozet jest 
działalnością dochodową.  
Poinformował, że w przyszłym tygodniu jeszcze przed sesją Rady Powiatu odbędzie się 
posiedzenie Zarządu poświęcone tym tematom. Zaproszona na nie byłaby pani dyrektor 
Szpitala w Iłży, aby wyjaśniła te kwestie.        
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 116 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.14.30. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
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3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 
 

 

 

 

 

 

 

 


